



当前位置:中国女经济学者 -=> 研究活动 -=> 学术会议 -=> CWE Workshop -=> 正文

征文: 第六届中国女经济学者国际研讨会

发布者: [本站编辑] 来源: [本站] 浏览: [] 评论: []

字体: 大中小

第六届中国女经济学者国际研讨会

——基于微观数据的实证研究

会议征文

由_{北京大学}国家发展研究院、_{北京大学中国经济研究中心}中国女经济学者研究培训项目主办,中国人民大学农业与农村发展学院承办的"第六届中国女经济学者国际研讨会"将于2009年6月27-28日在中国人民大学(北京)举行。

现面向国内外经济学界征文:本次会议征集用微观数据分析中国问题的实证研究成果,论文主题不限。欢迎中国女经济学者研究培训项目历届学员、中国女经济学者联谊会会员及广大男性研究者积极参与、踊跃投稿。

论文投稿截止日期为2009年3月30日。

有意参加本次会议者请在此期限前用电子邮件提交论文全文(或主要研究结果)至: chwen2003@1 26.com, cwe@ccer.edu.cn, 并请在邮件主题上注明"女经济学者国际会议征文"。

所提交论文应是未发表的研究成果,需包含论文题目、作者姓名和完整的联系地址(包含工作单位、电子邮件、传真和通讯作者的电话)。

应征论文将通过评审程序确定是否入选并尽可能反馈评审意见。2009年4月30日前将发送正式参会邀请函给入选论文作者,最终全文请在2009年5月20日前提交。

重要议程

• 论文投交: 2009年3月30日

• 录取通知: 2009年4月30日

• 最终论文提交: 2009年5月20日

费用及资助:

本次会议不收取会议注册费,提供会议期间的食宿(每篇入选论文限一位作者)。

Call for Papers

The Sixth CWE International Workshop on Empirical Research Using Micro Data

Beijing, June 27-28, 2009

Organizer: Chinese Women Economists Research and Training Program

Co-organizer: School of Agricultural Economics and Rural Development, Renmin University of China

We are happy to announce that the sixth CWE (Chinese Women Economists) International Workshop on Empirical Research Usi ng Micro Data is calling for papers.

The CWE international workshop is a series of conferences focusing on empirical research on the Chinese economy using micro data. It is promoted by the Chinese Women Economists Research and Training Program. Chinese Women Economists Research and Training Program of the Center for Economic Research, Peking University has provided post-graduate economic research and training for Chinese women economists with a focus on empirical research using micro data since 2002. The CWE international workshop brings together current and former students, mentors and researchers supportive of women economists and interested in sharing results of their empirical research using micro data. It also provides a platform for women economists to share research experience with each other and with male colleagues, and to explore opportunities for future collaborations.

TOPICS: Any topic on empirical research on the Chinese economy using micro data.

SUBMISSION GUIDLINES:

The organizers invite the submission of papers or substantive abstracts (3-5 pages) by **March 30, 2009**. Submissions should be send electronically to Ms. Li Xiaohua at: **chwen2003@126.com**, **cwe@ccer.edu.cn**. The subject of the email should be "**Worksho p submission**". Please include your name, affiliation, mailing address, phone numbers and email address.

Successful applicants will be communicated by April 30, 2009. The deadline for submitting the completed paper is May 20, 2009.

EXPENSES AND SUBSIDIES:

No registration fee.

Chinese Women Economists Research and Training Program will provide hotel and meals for one author of the selected paper.

【打印】【收藏】【推荐】

上一篇:已到尽头

下一篇: 第五届中国女经济学者国际研讨会---会议日程

	相关文章	推荐文章	热门文章
		简报: 2位女学者在华盛顿国际研讨会上报告 论文 第七期中国女经济学者研究培训项目通告 四位女经济学者参加第17届IAFFE年会	Factors affecting the food consumption 征文:第六届中国女经济学者国际研讨会第五届中国女经济学者国际研讨会会议日程
71		评一评	
正在读取…			
靐 笔名:	【注】 发表评论必需遵守以下条例:		
■ 评论:		承担一切因您的行为本站管理人员有权保本站有权在网站内转	中华人民共和国的各项有关法律法规 而直接或间接导致的民事或刑事法律责任 留或删除其管辖留言中的任意内容 战或引用您的评论 已经阅读并接受上述条款
	发表评论 重写评论 重写评论 [评论必须被审核,请耐心等		

联系我们 | 加入收藏 | 设为首页 | 友情链接

Copyright© 2006 中国女经济学者网站由北京大学中国经济研究中心主办请将意见及建议反馈到 cwe@ccer.edu.cn 保留所有权力,不经允许请勿挪用